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ZAPIŠ
z volební členské schůze KCHC konané
ve Sportcentru Hector dne 10.3.2024

PROGRAM ČS: .
l. Program volební schůze
2. Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti členské schůze

Volba předsedajícího, zapisovatele a dvou osob pověřených sčítáním hlasů a ověřením
zápisu z členské schůze

3. Schválení navrženého programu členské schůze
4. Zpráva prezidentky Spolku
5. Zpráva jednatele Spolku
6. Zpráva hlavní poradkyně chovu Spolku
7. Zpráva viceprezidentky spolku
8. Zpráva ekonoma Spolku
9. Zpráva předsedkyně Kontrolní komise Spolku
10. Návrh a představení kandidátů do výboru Spolku a Kontrolní komise
11. Volba členů výboru Spolku a Kontrolní komise
12. Vyhodnocení a předání pohárů TOP ČIVAVA a KLUBOVÝ ŠAMPIÓN KCHČ
13. Diskuse
14. Úprava bodovací tabulky pro Klubové šampióny a TOP čivavu
15. Formáty klubových tiskopisů pro chov
14. Závěr

Ad l) Prezidentka Spolku paní Regina Plouharová ve 13:00 h a seznámila přítomné členy
s programem CS.

Ad 2) Prezidentka zahájila ČS. Na ČS bylo přítomno 24 členů s celkem 29ti hlasovacími mandáty.
Prezidentka Spolku p. Regina Plouharová zkonstatovala, že členská schůze je usnášeníschopná.
ČS zvolila za předsedající Reginu Plouharovou (29 hlasů pro), za zapisovatele Ivanu Součkovou
(29 pro), za sčitatele hlasů paní Barboru Nedorostovou (29 pro) a paní Kristýnu Kundrtovou (29
pro).

Ad 3) Schválení navrženého programu členské schůze (29 pro)

Na ČS přišel ještě jeden člen, počet přítomných členů se mění na 25 s celkem 30ti mandáty.

Ad 4) Zpráva prezidentky Spolku paní Plouharové
a) Konstatovala, že výbor se v roce 2023 sešel celkem 2x. Běžné věci, kolem klubové

agendy (např. řešení chovu jedinců, řešení přestupků) členové výboru řeší v průběhu
roku mailem, telefonicky, nebo chaty.

b) V roce 2024 nás čekají 3x popisný svod, 2x klubová výstava na Konopišti, Ix klubová
výstava Vítanec.

c) Seznámila nás o účasti na IS.valné hromadě CMKU v Brně.
- ČMKU bude provádět školení zástupců chovu
- prezident ČMKU p. Široký představil zprávu o chovu jednotlivých plemen v ČR.

V chovu čivav zapsáno 1710 čivav z obou klubů (včetně import, cca 30 jedinců).
Plemeno čivava se umístilo v počtu zapsaných jedinců v ČR na 3.místě
Informoval o nové metodice vyšetření BOAS. V ČR vyšetření jednici na stupnici 0-1.
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Konstatoval, že u nás chovní jednici nejsou tak nemocníjakje prezentováno ve světě
Vyšetřen i se týká plemene buldoček, mops, buldog.,.
- p.Klinke-člen dozorčí rady ČMKU ve své zprávě upozornil, že kluby jsou garanty
svého plemene. Že v klubech přibývá řešení prohřešků proti normativům ČMKU.

d) Informovala, že CMKU hledá nové prostor, předpoklad že se v dohledné době bude
stěhovat na jinou adresu.

e) Poděkovala, že na výstavách náš klub reprezentují kvalitní jednici.
f)) Informovala, že klub je garantem za chov zdravých a kvalitních jedinců. Apelovala opět

na chovatele, aby pečlivě zvažovali výběr chovných jedinců do vrhů
g) V závěru popřála všem výstavní a chovatelské úspěchy v roce 2024.

Ad 5) Zpráva jednatele Spolku pana Romana Součka
a) Uvedl, že na základě usnesení předešlé CS byly provedeny změny normativů klubu
b) Připomněl a vysvětlil znění či. 7.12 zápisního řádu:

Povinností chovatele je, kontrola chrupu (psa/ feny), jeden z rodičů musí mít správný
počet řezáků 6/6 (tj. G-Chrup O ve svodové kartě). A také kontrola skusu (psa/ feny) kde
jeden z rodičů musí mít řádný skus (tj. F-Skus O ve svodové kartě).
Členskou schůzí z 5.3.2023 bylo schváleno doplnění tohoto článku o povinnost
dodržova,t veškeré podmínky a záznamy ve svodové kartě daného jedince a řídit se jimi.
Platí pro oba jedince z plánovaného krytí. Pro vysvětleno je třeba respektovat i svodové
karty, a omezení v nich, vydané druhým klubem
Vzhledem ke zvyšujícímu se počtu jedinců s vadou v oblasti ocasu předváděných na
výstavách a popisných svodech, výbor na výborové schůzi ze dne 17.6.2023 rozhodl o
doplnění povinnosti chovatele kontrolovat před krytím ocas (psa/feny), minimálně
jeden z rodičů musí mít korektní ocas (tj. K-Ocas O ve svodové kartě).
Cílem těchto opatření je zajistit to, aby se vady a nedostatky přímo geneticky nefixovali
v potomstvu a tím také v populaci plemene. Správným postupem je naopak snaha,
výskyt odchylek od standardu v chovu eliminovat a to tak, že pro jedince s vadou
hledáme jedince, který je v dané oblasti perfektní.

c) Seznámil, že výbor v letošním roce připravuje 3x popisný svod, 3x klubovou výstavu
2x Konopiště 15.6.-16.6.2024 posuzovat bude pan Bruno Nodalli a paníViviana
Nodalli z Itálie.
Ix Vílanec 21.9.2024, posuzovat bude pan Robert Kotlář z Maďarska.

d) Informoval, že pro členy klubu je vyjednána spolupráce laboratoří Genomia =
10% sleva všechny genetické testy pro členy KCHC.
Dále informoval o spolupráci s Royal Canin. Po registraci v chovatelském klubu RC mají
naši členové na slevu 10 + 2%, dopravu zdarma při nákupu nad 1.000Kč,.... Aktuálně je
platní další sleva na adult granule 10%

e) Připomněl, že na webových stránkách klubu členové můžou prezentovat, nebo
aktualizovat své chovné psy a chovatelské stanice. Stačí požadavek a informace zaslat
na pana Součka.

f) Informoval, že bylo vedeno několik korných řízení. Pokud je v našem klubu vedeno
kárné řízení, je vždy přihlíženo k závažnosti prohřešku a bezproblémové minulosti
chovatele v KCHC. Se členem Spolku je komunikováno dle Kárného řádu, vždy dostane
prostor se k prohřešku a kárnému řízení vyjádřit.

g) Výbor vyhodnotil a dnešním dnem potvrdil 21 nových klubových šampiónů. Stejně tak
vyhodnotil a vyhlásil soutěž Top Čivava 2023.
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Ad 6 ) Zpráva hlavní poradkyně chovu Spolku paní Simkové
a) V roce 2023 v našem Spolku 219 vrhů, narodilo se 694 štěňat.

Průměrně 4 štěňata na jeden vrh.
c) Připomněla dodržování používání nových formulářů krycích listů a zápisů štěňat. Jelikož

se nové formuláře osvědčily. A apelovala na správné a důkladné vyplňování formulářů.
d) Na 4 svodech konaných v roce 2023 bylo posouzeno 97 čivav. Vyřazeno 2 jedinci. Na

svodech se častěji objevují jedinci s překlopenými ocasy, a měkké uši.
e) Při výběru chovných jedinců se můžete obrátit na poradce chovu o radu a pozor na

importy.

Ad 7) Zpráva viceprezidentky Spolku paní Palmové
a) Klub má k dnešními dni 142 členů. Dle statistiky v průběhu roku přibývají noví členové,

kteří ale v dalším kalendářním roce nezaplatí a jsou ze členství vyřazeny.
b) V roce 2023 výbor Spolku zamítl 2 nové žádosti o členství.
c) Apelovala na nutnost platit členské příspěvky vždy do 31.12. kalendářního roku. Pozdější

platby činí velké administrativní potíže.
d) Poděkovala všem za spolupráci při vyplňování a dodržování pravidel při vyplňování

přihlášek na svody.

Ad 8) Ekonom Spolku paní Blanka Saksová seznámila CS s hospodařením a se stavem financí
v pokladně, na běžném a spořícím účtu.

Ad 9) Zpráva předsedkyně Kontrolní komise Spolku paní Pertlové
a) Dne 21.10. 2023 - Byla provedena řádná kontrola účetnictví pokladních zůstatků a

zůstatků na obou na obou účtech. Nebyly shledány nedostatky.
b) Byla provedena namátková kontrola (p. Kučerová) - pokladních zůstatků a zůstatků na

obou na obou účtech. Nebyly shledány nedostatky, bylo konstatováno, že je účetnictví
vedeno přehledně. Největší výdaje jsou účtovány za výstavy.

c) Informovala, že komise pracuje ve složení: p. Pertlová, p. Kučerová, p. Vilišová.
Komise kontroluje usnesení členských schůzí, prověřuje vedení účetnictví. Rozhoduje o
odvolání proti rozhodnutí v kárných řízeních. Může změnit, či zrušit výroky výboru
Spolku v kárných řízeních. Konstatovala, že se v roce 2023 žádný člen v tomto
ohledu na kontrolní komisi neobrátil.

d) Připomněla změnu poplatků na krycí listy.

AdlO) Návrh a představení kandidátů do výboru Spolku a Kontrolní komise
a) Končí mandát p. Markétě Palmové, viceprezidentky Spolku - chce ve své funkci

pokračovat
b) Končí mandát p. Pertlové, kontrolní komise Spolku - chce ve své funkci pokračovat
c) Na vlastní žádost z výboru odstupuje p. Saksová - ekonomka Spolku
d) Za nového člena výboru Spolku se uchází p. Petra Arnoštova Kubecová, která se

účastníkům členské schůze Spolku krátce představila.

Adll) Volba členů výboru Spolku a Kontrolní komise
Volba do výboru KCHČ:
Markéta Palmová Hlasováno (pro 30 /proti O / zdržel se 0)
Petra Arnoštova Kubecová Hlasováno (pro 27 /proti 3/ zdržel se 0)

Volba do Kontrolní komise Spolku:
Hana Pertlová Hlasováno (pro 30 /proti 0/ zdržel se 0)
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Adl2) Vyhlášení výsledků a předání cen TOP ČIVAVA a KLUBOVÝ ŠAMPIÓN
Předsedající pogratulovala a předala poháry a diplomy majitelům jedinců, kteří získali tituly
Klubový šampión a majitelům vítězů a všech účastníků celoroční soutěže TOP CIVAVA 2023

Ve 14.00 hodin 2 členové členskou schůzi Spolku schůzi opustili - počet přítomných členů 23 s 28
hlasovacími mandáty.

Adl3) Diskuse
f

Adl4) Úprava bodovací tabulky pro TOP čivavu.
a) Paní Jana Vandělíková - považuje za nedostatek, že není v tabulce TOP čivava CACIB J. Tento

titul by měl být v bodovací tabulce zohledněn. Navrhuje 10 bodů za CACIB J.
Navrhuje zavedení titulu Junior Top čivava.
Informovala, že Slovenský klub čivav to v bodovací tabulce má.

b) Prezidentka Spolku p. Plouharová - informovala že se výbor tímto podnětem v roce 2023
zabýval - konstatoval, že se nebude se do TOP čivava CACIB J přidávat.

c) Na dnešní členské schůzi Spolku bylo hlasováno o podnětu paní Jany Vandělíkové o zavedení
titulu CACIB J do bodovací tabulky TOP čivava na rok 2024. A na další roky.
Hlasování: zda zavést titul CACIB J do bodovací tabulky.

Hlasováno (pro 19 /proti 3 / zdržel se 6)

Nová bodovací tabulka bude zveřejněna na stránkách Spolku a bude platná již v roce 2024

Adl5) Formáty klubových tiskopisů pro chov. Podnět podala paní Kučerová a žádá dostupnost
formulářů Krycí list. Přihláška štěňat také ve formátu Word. Jednatel klubu, pan Souček uvedl, že
tyto formuláře, na základě podnětu, již doplnil na klubový web.

Adl5) Závěr a schválení usnesení ČS
Jednatel spolku pan Roman Souček přečetl CS usnesení, které CS schválila.

Hlasováno (pro 28 /proti O / zdržel se O )

Předsedající paní Regina Plouharová ukončila ČS v 14.56 hod.

Dne: 10.3.2023

Zapsala: Ivana Součková ..
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Předsedající ČS: Regina Plouharová

Barbara Nedorostová ..
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Kristýna Kundrtová
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